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Referat af Semestergruppemøde for  Idræt 6. semester, bachelor den 27. februar 2023 

 
Deltagere: Ryan Godsk Larsen (semesterkoordinator), Emma Reberholt (studiesekretær), og 4 studerende fra 
grupperne 6103, 6106 og 6107.  

Afbud: Der var ingen repræsenteret fra gruppe 6101, 6102, 6104, 6105, 6108, 6109 og 6110.  

Øvrige deltagere: Emma Reberholt tog referat af semestergruppemødet.  

 

Ad 1. Eventuelle meddelelser fra koordinator/sekretær 

- Studiesekretæren informerer om, at blanketterne vedr. Gigantium faciliteter, kort, vejledninger og 
booking af grupperum og lab mm., der ligger inde i semesterrummet på Moodle er blevet opdateret.  

- Studiesekretæren mangler at modtage projektregistreringsblanketter fra gruppe 6101, 6106 og 6110. 
De skal sendes hurtigst muligt med underskrift fra vejleder.  

- Der skal findes en semesterrepræsentant.  

- Studiesekretæren siger, at de studerende som udgangspunkt ikke kan få adgang til cardio- og 
styrkerummet i et helt semester, men kun i kortere perioder ad gangen. I blanketten Gigantium – 
faciliteter, kan de se hvordan de booket rummet.  

Opfølgning: 

Semesterkoordinator sender en mail ud via Moodle vedr. semesterrepræsentant.  
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Ad 2. Semestret generelt  

Der er ingen kommentarer.  

Ad 3. Evaluering af kurser  

Motivation til idræt og fysisk aktivitet for sundhedsfremme  

- De studerende har som udgangspunkt to forelæsninger efterfulgt af en workshop.  

- De studerende begynder allerede nu at arbejde med forskelligt stof til eksamen, og det giver et godt 
overblik.  

- Når der kun er teori til forelæsningerne, er det dejligt, at de studerende også får lov til at arbejde med 
det i workshops.  

- Dejligt at der er små pauser i forelæsningerne, hvor man kan diskutere i grupper.  

 

Ergonomi i idræt og fysisk aktivitet  

- Det fungerer godt med forelæsningerne.  

- De studerende er nogle gang i tvivl om, hvad kurset helt præcis går ud på.  

- De studerende kunne godt savne lidt sammenhæng. De føler at det er lidt overfladisk, da mange 
forskellige emner berører og de ved ikke altid hvad de skal bruge informationen til.  

- De studerende kunne godt ønske sig flere eksempler fra sportens verden, så det er lettere at relatere 
til.  

Ad 4. Projektstatus  

6103 – De synes, at det går ok. De er i gang med at tænke over nogle metodiske overvejelser og er gået i gang 
med problemanalysen. De er i kontakt med klatreklubben vedr. forsikringer og udstyr til projektet.  

6106 – De havde første vejledermøde i sidste uge, og er gået i gang med problemanalysen og fundet litteratur. 
Vejleder synes, at det var godt stof de havde fundet, og fik ros. Der var lige én ting eller to, de skulle arbejde 
lidt mere med, eller synes vejleder, at det var godt. De er gået i gang med at tænke på, forsøgspersoner / hvem 
de kan arbejde med.  

6107 – De synes, at det kører godt og kører som det skal. De kunne godt mærke, at det har været svært at få 
fat på folk fra forskellige skoler i vinterferien, så det har været lidt stillestående. Men de håber, at der kommer 
svar nu her, når de fleste er tilbage fra ferie.  

- Semesterkoordinator informerer om, at der er planlagt statusseminar 2. maj 2023, hvilket er lidt senere 
på semestret end normalt. Fordelen ved dette, er at de studerende kan få lidt indspark senere i 
processen. Ulempen er at de studerende ikke får så meget feedback i starten. 

- De studerende synes, at det er dejligt, at det ligger senere på semestret, så de kan nå at komme godt i 
gang. Fedt at der også er en anden opponentvejleder med til statusseminar.  

Semesterkoordinator informerer, at bacheloreksamen er med ekstern censor, og det er 1 time pr. studerende.  
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Ad 5. Studiemiljø (f.eks. studiearbejdspladser, lokaler, seminarrum, fælles sociale aktiviteter på 
semestret, kommunikation med underviser, vejleder og studiesekretær) 

- Der bliver spurgt ind til grupperum – hvor skal vi booke grupperum?  

o I skal booke på Selma Lagerløft vej 249. Alt på Niels Jernes vej er lukket.  

o Der ligger en guide inde på Moodle, om hvordan det skal gøres.  

- De studerende synes, at Gigantium er dårligt, lige så snart de ikke skal sidde i seminarrummet.  
Det er ikke fedt at sidde i fællesområdet – der larmer, og der er tit mange mennesker. Der er mange, 
som ikke kommer fra aau, der går igennem fællesområdet.  

o Problemet ved det rum, er at det er et gennemgangsrum.  

o Studiesekretæren informerer om, at der gerne snart skulle komme skillevægge. Det hjælper 
nok ikke så meget på larmen, men det giver lidt mere privatliv.  

- Seminarrum fungerer fint, når der er strøm.  

- Stor ros til den nye bygning på Selma Lagerløft vej, dejligt med ”båse” og lydisolering.  

- Studieaktiviteter: der er noget fælles ’Fredags bold’ nu på fredag for alle semestre. Der er også stadig 
en fodboldturnering, så der sker lidt. Men de studerende indrømmer, at de ikke selv er så gode, til at 
arrangere noget.  

De flest at dem der plejer at arrangeret arrangementer, går vist ikke på idræt uddannelsen mere, men 
det er hyggeligt, når der er nogle fælles arrangementer.  

- Kommunikation til underviser, vejleder og studiesekretær fungerer godt.  

Ad 6. Eventuelt  

- Der er ingen kommentarer.  

 


